
1 

 

Protokół Nr XXVIII.2016 

z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 28 grudnia 2016 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński o godzinie 1005 

otworzył obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane  

do skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności1 stwierdził quorum Rady w liczbie 10 radnych (nieobecni na sali radni: Pani Katarzyna 

Goździewska, Pan Jan Papis, Pan Adam Rudnicki, Pani Krystyna Sęk, Pan Jan Stankiewicz) 

i uznał prawomocność obrad.   

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad2 i otworzył dyskusję.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz zwrócił się z wnioskiem  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie: 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2028, 

jako punkt nr 10, 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2016 rok, jako punkt nr 11, 

 w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków budżetu Gminy Halinów, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2016, jako punkt nr 12, 

 zmieniającej uchwałę nr XXVII.231.2016 z dnia 29 listopada 2016r. w sprawie zmiany 

uchwały z dnia 12 listopada 2015r. Nr XIII.112.2016 w sprawie określenia wzorów 

formularzy informacji i deklaracji podatkowych, jako punkt nr 15, 

 zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Długa Szlachecka, gmina Halinów, jako 

punkt nr 23, 

 zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Długa Kościelna, gmina Halinów, jako 

punkt nr 24, 

 zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Józefin, gmina Halinów, jako punkt  

nr 25. 

Na salę weszli radni: Pan Jan Papis oraz Pan Jan Stankiewicz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję.  

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 grudnia 2016 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 grudnia 2016 roku. 
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Głosowanie zmian w porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Adam Rudnicki, Pani Krystyna Sęk, Pani Katarzyna Goździewska. 

Porządek obrad XXVIII sesji w dniu 28 grudnia 2016 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania Wojewódzkiemu 

Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi Wojewody Mazowieckiego – Druk Nr 249 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2028 – Druk Nr 260 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2016 rok – Druk Nr 261 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia wykazu i planu 

finansowego wydatków budżetu Gminy Halinów, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2016 – Druk Nr 262 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Halinów na lata 2017-2028 – Druk Nr 250 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2017 rok – Druk Nr 251 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę nr XXVII.231.2016  

z dnia 29 listopada 2016r. w sprawie zmiany uchwały z dnia 12 listopada 2015r.  

Nr XIII.112.2016 w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych – Druk Nr 263 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2017 r. – Druk Nr 252   

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę nr XLII.380.2013 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 20 grudnia 2013r. w sprawie określenia czasu bezpłatnego 

nauczania, wychowania i opieki oraz ustalenia wysokości opłat za świadczenia 

przekraczające wymiar zajęć objętych bezpłatnym nauczaniem, wychowaniem i opieką  

w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych formach 

wychowania przedszkolnego, prowadzonego przez Gminę Halinów – Druk Nr 253 



3 

 

 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat w 2016 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Halinów – Druk Nr 254 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian w regulaminie dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków – Druk Nr 255 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany „Wieloletniego Planu 

Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych dla miasta  

i gminy Halinów w latach 2013-2020” – Druk Nr 256 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Królewskie Brzeziny – część B, gmina 

Halinów – Druk Nr 257 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Krzewina, gmina Halinów – Druk Nr 258   

23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Długa 

Szlachecka, gmina Halinów – Druk Nr 264 

24. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Długa 

Kościelna, gmina Halinów – Druk Nr 265 

25. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Józefin, gmina Halinów – Druk Nr 266 

26. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchylenia Uchwały  

nr XXVII.230.2016 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 29 listopada 2016 r. w sprawie 

wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji w gminie Halinów – Druk  

Nr 259 

27. Przyjęcie protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 października 

2016 roku. 

28. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

29. Zamknięcie sesji.  

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 30 listopada do 28 grudnia 2016 

roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 42 umowy oraz 17 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 01.12.2016 r. – Spotkanie z Wicemarszałek Senatu Panią Marią Koc dotyczące m. in. 

planowanej budowy składowiska odpadów w Zielonce; 

 03.12.2016 r. – Uroczystość „Złotych Godów”, Burmistrz Halinowa oraz Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Halinowie w imieniu Prezydenta RP wręczyli parom z terenu gminy 

Halinów medale z okazji 50-lecia pożycia małżeńskiego; 

 06.12.2016 r. – Uroczystość przekazania samochodów policyjnych przed Komendą 

Stołeczną Policji; 

 07.12.2016 r. – Konwent Wójtów i Burmistrzów w Siennicy; 
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 08.12.2016 r. – Spotkanie w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie 

współpracy Dyrekcji z Gminą Halinów (omówiono m.in. kwestię projektowanej 

autostrady, drogi krajowej nr 2); 

 10.12.2016 r. – Kiermasz świąteczny w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Cisiu; 

 13.12.2016 r. – Konkurs historyczny „Młodzież o stanie wojennym”, który odbył się  

w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Brzezinach; 

 16.12.2016 r. – Świąteczne spotkanie z Arcybiskupem Henrykiem Hoserem; 

 17.12.2016 r. – Wspólna wigilia mieszkańców Gminy Halinów zorganizowana w Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym w Halinowie; 

 22.12.2016 r. – Jasełka w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Brzezinach; 

 23.12.2016 r. – Msza Święta u ks. Prałata Jana Rucińskiego w Długiej Kościelnej, 

Na salę wszedł radny Pan Adam Rudnicki. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przedstawił informacje dotyczące 

działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 zleceniu wykonania dokumentacji projektowej budowy sieci kanalizacyjnej na ulicy  

3 Maja w Halinowie, w związku z planowaną przez Powiat Miński modernizacją drogi, 

wykonawcą zadania jest firma MASKO, koszt realizacji wynosi ok. 20 000,00 zł; 

 zleceniu wykonania dokumentacji projektowej na budowę sieci kanalizacyjnej na ulicy 

Czynu Społecznego w Grabinie (od Sulejówka do ulicy Cynamonowej), wykonawcą jest 

firma MASKO, kwota zadania wynosi ok. 20 000,00 zł; 

 zimowym utrzymaniu dróg, które do dnia sesji wyniosło ok. 40 000,00 zł; 

 dokończeniu prac przy przebudowie ul. Pułaskiego w Halinowie (przy Zespole Szkół, od 

ulicy Okuniewskiej do Piłsudskiego), realizatorem inwestycji była firma DOWBUD-C, 

koszt wykonania zadania wyniósł ok. 488 000,00 zł; 

 pracach przy budowie przedszkola w Okuniewie – obecnie trwają prace nad pokryciem 

dachu, częściowo została zamontowana stolarka okienna, drzwiowa, wykonawcą zadania 

jest Pan Szczepan Groń, koszt budowy placówki wynosi ok. 2 875 000,00 zł; 

 zakończeniu budowy oświetlenia w ramach ogłoszonych przetargów, wykonawcami były 

firmy: BUDWEX z Izabelina i Z.E.B. Sp. z o.o. Świerklany, zadania objęły oświetlenie 

m. in.:  

 ulicy Wspólnej w Józefinie,  

 osiedla mieszkaniowego w Starym Koniku,  

 drogi powiatowej w Wielgolesie Brzezińskim, 

 ulicy Grabińskiej w Grabinie, 

 ulicy Szczęśliwej w Długiej Kościelnej, 

 Michałowa (Bankówki), 

 części ulicy Stanisławowskiej w Okuniewie; 

 Zakładzie Komunalnym w Halinowie, który zakończył prace przy I etapie budowy sieci 

wodociągowej w Cisiu – ulica Mostowa, Sezamkowa, Kryształowa, częściowo ulica 

Krzemowa i Piaskowa, wykonawcą był Zakład Usług Budowlanych Tel-Bud Jerzy 

Brzozowski Sp. z o.o., koszt inwestycji wyniósł 154 980,00 zł, II etap zostanie 

zrealizowany w 2017 roku; 

 wykonaniu monitoringu w centrum Okuniewa – zakupiono rejestrator, zamontowano 

kamery, kable, maszty antenowe, wykonawcą zadania była firma Multi System  

z Okuniewa. Koszt zadania wyniósł ok. 11 300,00 zł; 
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 zakończeniu II etapu modernizacji Domu Kultury w Halinowie, realizatorem zadania jest 

firma Ekologika Sp. z o.o., koszt przedsięwzięcia wynosi 365 000,00 zł, dofinansowanie  

z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego na kwotę ok. 120 000,00 zł; 

 zakończeniu przez Zakład Komunalny modernizacji ulicy Stołecznej w Józefinie  

(do drogi krajowej nr 2), wykonawcą zadania była firma Przedsiębiorstwo Budowy Dróg  

i Mostów, koszt inwestycji opiewa na kwotę ok. 840 000,00 zł; 

 pracach przy budowie chodnika w Kazimierowie, zadanie realizuje firma MAR-KOP  

z Cisia, koszt realizacji inwestycji wynosi ok. 600 000,00 zł; 

 złożeniu wniosku o dofinansowanie z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich (PROW) 

na budowę kanalizacji w ulicy Grabińskiej w Grabinie (która nie jest ujęta w obszarze 

aglomeracji Halinowa) oraz w ulicach na pograniczu Długiej Szlacheckiej z Sulejówkiem 

(ścieki byłyby odprowadzane do Sulejówka), a także na budowę wodociągu w Nowym 

Koniku (od ulicy Królewskiej w stronę ulicy Kanadyjskiej), koszt wskazanych 

przedsięwzięć wynosi ponad 3 000 000,00 zł; 

 zmianie polegającej na odbieraniu odpadów komunalnych z posesji z terenu gminy 

Halinów przez inną firmę, od 1 stycznia 2017 roku do 30 czerwca 2019 roku zgodnie  

z zawartą nową umową odpady odbierał będzie Zakład Usług Sanitarnych Komunalnych  

i Zieleni Wacław Chyliński z Mińska Mazowieckiego, w najbliższym czasie do 

mieszkańców powinny docierać harmonogramy oraz worki na odpady; następnie 

Zastępca Burmistrza Halinowa poinformował o zmianie rejonów, a także przedstawił plan 

odbioru odpadów w styczniu w poszczególnych miejscowościach, odbiór odpadów 

wielkogabarytowych w nadchodzącym roku odbędzie się dwukrotnie.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o: 

 wigilii mieszkańców Gminy Halinów, która odbyła się 17 grudnia br. w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Halinowie, a także o kiermaszu poprzedzającym wspólną wigilię; 

Sekretarz Halinowa podziękował wszystkim uczestnikom spotkania oraz organizatorom: 

Dyrektorowi ZSP w Halinowie Pani Lidii Kołakowskiej, Dyrektorowi Gminnego 

Centrum Kultury w Halinowie Panu Dariuszowi Kowalczykowi, Kierownikowi 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie Pani Dorocie Górskiej, radnej 

Rady Miejskiej w Halinowie Pani Katarzynie Goździewskiej, która z ramienia 

Parafialnego Zespołu Caritas wspierała organizowane spotkanie, Ochotniczym Strażom 

Pożarnym z terenu gminy Halinów, a także orkiestrze strażackiej z Okuniewa; 

 wigilii pracowników Urzędu Miejskiego w Halinowie, spotkaniu opłatkowym Radnych 

Rady Miejskiej w Halinowie i Sołtysów, a także Kierowników jednostek organizacyjnych 

Gminy Halinów; 

 przygotowaniach związanych z zakończeniem roku, zawieraniu nowych umów, aby 

Urząd mógł dalej sprawie funkcjonować; 

 prężnie rozwijającym się sms'owym systemie powiadamiania, z którego korzysta coraz 

więcej mieszkańców, 

 drobnych upominkach dla radnych Rady Miejskiej w Halinowie oraz sołtysów z okazji 

Nowego Roku. 
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5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radny Pan Jan Stankiewicz na wstępie poprosił Burmistrza Halinowa o udzielenie informacji 

na temat Zakładu Unieszkodliwiania Opadów, który planuje zbudować składowisko odpadów  

w Zielonce na granicy z Michałowem. Następnie radny odniósł się do decyzji Sejmiku 

Województwa Mazowieckiego dotyczącej wpisania instalacji do planu gospodarki odpadami dla 

Mazowsza. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował o ostatniej sesji 

Sejmiku Województwa Mazowieckiego, podczas której podjęto decyzję o uwzględnieniu  

w Planie gospodarki odpadami dla województwa mazowieckiego budowy wysypiska śmieci  

w Zielonce. Burmistrz Halinowa powiedział, że podjęte przez Gminę Halinów działania miały  

na celu uniemożliwienie budowy instalacji. Następnie mówca poinformował o licznych 

spotkaniach m. in. w Ministerstwie Środowiska oraz Mazowieckim Urzędzie Marszałkowskim, 

których efektem były częściowe zmiany w zapisach Planu dotyczących składowiska. W obecnej 

chwili w podjętym przez Sejmik Województwa Planie istnieje zapis dotyczący kompostowni 

odpadów zielonych oraz paleniskowych. Pomimo pism skierowanych do organu stanowiącego 

samorządu województwa, radni nie zdecydowali się na wykreślenie z Planu przedmiotowej 

instalacji. Burmistrz Halinowa podziękował radnym Sejmiku, którzy zagłosowali przeciwko 

ujęciu inwestycji w Planie. Dodatkowo Burmistrz Halinowa wyjaśnił, że jeżeli przedstawione 

podczas sesji Sejmiku argumenty Gminy Halinów odnajdą odzwierciedlenie w przepisach prawa 

to budowa składowiska nie dojdzie do skutku. Mówca podziękował wszystkim osobom 

wspierającym Gminę Halinów. W Gminie Zielonka również są osoby, które występują przeciwko 

budowie wysypiska. Miejskie Przedsiębiorstwo Oczyszczania w Warszawie chcąc podważyć 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Michałów, potwierdziło 

istniejący problem braku drogi dojazdowej do działki, na której planuje wybudować składowisko 

odpadów. Ponadto w niedługim czasie wygasa decyzja środowiskowa, która pozwala na 

instalację składowiska w Zielonce. Wydanie nowej decyzji jest procesem długotrwałym oraz 

skomplikowanym. W przeciwieństwie MPO – dla Gminy Halinów byłaby to bardzo korzystna 

sytuacja. Na zakończenie swojej wypowiedzi Burmistrz Halinowa zapewnił, że na bieżąco 

informował będzie o odpowiedziach otrzymanych na wystosowane do wybranych 

parlamentarzystów, radnych Sejmiku Województwa Mazowieckiego oraz innych prawnie 

zainteresowanych osób, pismach dotyczących przedmiotowej sprawy. 

Radny Pan Jan Stankiewicz pozostawił bez komentarza zachowanie radnych Sejmiku 

Województwa Mazowieckiego. Następnie odniósł się do zaskarżonej do Samorządowego 

Kolegium Odwoławczego decyzji środowiskowej. Radny poprosił, by zobowiązać radcę 

prawnego do zmobilizowania SKO do przyspieszenia rozpatrzenia wspomnianej sprawy. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poinformował, iż Gmina Halinów wystosuje 

odpowiednie ponaglenie. Następnie mówca poprosił o bycie obiektywnym. Wpisanie budowy 

kompostowni odpadów zostało podjęte decyzją Sejmiku Województwa Mazowieckiego, nie zaś 

Ministra Środowiska, który w swoim zaopiniowaniu Planu odnosił się do krajowego planu 

gospodarki odpadami. Podjęta uchwała nie jest jeszcze prawomocna, być może Wojewoda 

Mazowiecki znajdzie argumenty prawne umożliwiające stwierdzenie nieważności uchwały. 

Ponadto Marszałek Województwa Mazowieckiego Pan Adam Struzik podczas sesji Sejmiku 

powiedział, że zależy mu na podjęciu przedmiotowej uchwały, ponieważ umożliwi ona ubieganie 

się o dodatkowe środki finansowe. Na zakończenie swojej wypowiedzi Burmistrz Halinowa 

podziękował Panu Krzysztofowi Szuster występującemu w imieniu mieszkańców, który wygłosił 

bardzo ważne i merytoryczne przemówienie. Wystąpienie nie przyniosło oczekiwanego rezultatu, 

jednak z pewnością zapadło głęboko w pamięć zarówno Marszałkowi Województwa, jak również 

radnym Sejmiku Województwa. 
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Mieszkanka Gminy Halinów na wstępie odniosła się do wcześniejszych propozycji innej 

lokalizacji składowiska odpadów. Następnie zapytała, czy nadal istnieją alternatywne miejsca 

budowy wysypiska na terenie województwa mazowieckiego?  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że jest to kwestia interpretacji. 

MPO nie posiada innej nieruchomości, która mogłaby stanowić bazę składowiska odpadów, 

natomiast na terenie województwa jest wiele działek odpowiadających odpowiednim warunkom 

zabudowy. Problemem jest fakt, iż MPO przeznaczyło na zakup nieruchomości niebagatelną 

sumę pieniędzy. Rezygnacja ze wskazanego przez Spółkę miejsca byłaby dowodem  

niegospodarności ze strony władz Warszawy. 

Mieszkanka Gminy Halinów zapytała, czy konkretnie wskazane miejsca można przedstawić 

władzom MPO? Zdaniem mówczyni przedstawienie propozycji innych lokalizacji instalacji 

mogłoby definitywnie rozwiązać problem. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poinformował, że nie chce kreować innych 

lokalizacji wysypiska, gdyż nie jest to jego obowiązkiem, nie mniej jednak próbował 

zaproponować inne miejsca wykonania instalacji. Z całą pewnością na terenie Mazowsza jest 

wiele miejsc przeznaczonych do tego typu działalności. Trudność polega na nieustępliwości 

właścicieli Spółki wynikającej z korzyści, które niesie za sobą perspektywa budowy składowiska 

odpadów w Zielonce. 

Mieszkanka Gminy Halinów w swojej wypowiedzi zauważyła, że kilka lat temu władza 

wykonawcza Gmin z naszego regionu deklarowała chęć stworzenia bazy odpadów na terenie 

danej Gminy. Mówczyni zapytała, czy coś w tej kwestii się zmieniło? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w odpowiedzi wyjaśnił, że nikt z włodarzy 

sąsiednich Gmin nie zakłada, by przyjąć warszawskie odpady. Obecnie nie ma dogodnej 

lokalizacji wysypiska. W 2012 roku były plany stworzenia Regionalnej Instalacji Przetwarzania 

Odpadów Komunalnych (RIPOK) dla Powiatu Mińskiego, ale ówczesne zmierzenia  

są nieaktualne. W ciągu ostatnich kilku lat z uwagi na zamieszanie, które powstało wokół 

przedmiotowej sprawy, sytuacja się zmieniła. Wójtowie, burmistrzowie pobliskich Gmin 

obawiają się protestów ze strony mieszkańców. Na zakończenie swojej wypowiedzi Burmistrz 

Halinowa poinformował, że na bieżąco będzie przekazywał wszelkie informacje  

w przedmiotowej sprawie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zauważył, że zarówno 

Gmina Halinów, jak również MPO mogą wnosić uwagi do Planu gospodarki odpadami dla 

województwa mazowieckiego. W odniesieniu do posiedzenia Komisji na której opiniowany był 

przedmiotowy Plan, mówca powiedział, że Burmistrz Halinowa oraz Wójt Stanisławowa tylko 

jeden raz zostali dopuszczeni do głosu. Ponadto na zakończenie głosowania Przewodniczący 

Komisji Ochrony Środowiska zganił radnego, który jako jedyny zagłosował przeciwko odgórnym 

ustaleniom.  

Radny Pan Bogdan Janczarek zapytał, do kiedy obowiązuje nowa umowa z firmą zajmującą 

się wywozem odpadów? Czy przewidywane jest podwyższenie stawek opłat za odbiór śmieci? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że aktualna umowa 

została zawarta na okres 2,5 roku. W związku z tym, termin zakończenia umowy przypada na 

czerwiec 2019 roku. Zgodnie z obowiązującą umową nie planuje się zwiększenia opłat za wywóz 

odpadów. 

Radny Pan Jan Stankiewicz stwierdził, że jeżeli MPO na początku uzyska pozwolenie na 

budowę składowiska odpadów zielonych, następnie będzie chciało rozszerzyć swoją działalność 

o odbiór bardziej niekorzystnych i niebezpiecznych odpadów. Zdaniem radnego wypowiedź 

Marszałka Województwa Mazowieckiego dotycząca konieczności uchwalenia Planu gospodarki 

odpadami ze względu na zwiększenie możliwości pozyskania dodatkowych środków 

finansowych jest niedorzecznością. Według radnego uwzględnienie w Planie przedmiotowej 
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instalacji jest wyrazem obrony zarówno MPO, jak i Rady Miasta Warszawy. Pieniądze będą 

pożytecznie wydane, jeżeli w Zielonce powstanie wysypisko śmieci. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że nie jest to 

jedynie kwestia 40 000 000,00 zł, które MPO zainwestowało w zakup działki, lecz dużo 

większych pieniędzy, które władze Warszawy będą mogli pozyskać na rzekome utylizowanie 

odpadów. W rzeczywistości pozyskane z zewnętrz środki finansowe zostałyby przeznaczone na 

likwidację Kompostowni Radiowo.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki w swojej wypowiedzi 

odniósł się do spotkania zorganizowanego w Pałacu Kultury i Nauki w Warszawie przez 

ambasadę szwedzką, które dotyczyło m. in. stanu środowiska oraz jego ochrony. Obecnie  

w Polsce nie ma możliwości rozwoju procesu recyklingu i prawidłowego systemu segregowania 

odpadów, ponieważ nie ma scentralizowanego systemu ciepłowniczego. 

Radny Pan Jan Papis zadał pytanie dotyczące spotkania w Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad (GDDKiA) oraz kwestii zakłócenia stosunków wodnych spowodowanych 

przebudową drogi krajowej nr 2. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że w SKO w Warszawie 

toczy się postępowanie w przedmiotowej sprawie. Gmina Halinów chciałaby w przyszłości 

wrócić do tematu drenażu wzdłuż drogi krajowej odprowadzającego wodę do rowu drogowego. 

Przeprowadzona rozmowa dotyczyła m. in. drogi krajowej nr 2 oraz planowanej autostrady.  

Na zakończenie mówca dodał, że GDDKiA wyraziła wolę współpracy z Gminą Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radny Pan Jan Stankiewicz Przewodniczący KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, 

ROLNICTWA I LEŚNICTWA 

Komisja nie obradowała w okresie 30.11.-28.12.2016 r.  

Radny Pan Andrzej Piekuciński Przewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ  

 12.12.2016 r. – analiza budżetów poszczególnych jednostek Gminy Halinów: Gimnazjum 

w Halinowie, Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Halinowie; 

 23.12.2016 r. – analiza budżetów poszczególnych jednostek: Gminnego Centrum Kultury 

w Halinowie, Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie; Zaopiniowanie 

projektu: uchwały budżetowej na 2017 rok, Wieloletniej Prognozy Finansowej na 2017 

rok; Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na najbliższą sesję. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska Przewodnicząca KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

 15.12.2016 r. – ocena stanu oświetlenia i jego rozbudowy, analiza wniosków do budżetu  

z zakresu prac Komisji, omówienie korespondencji skierowanej do Komisji. 

Radna Pani Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

 20.12.2016 r. – zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie  

na najbliższą sesję, omówienie korespondencji skierowanej do Komisji. 
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Radny Pan Krzysztof Mościcki Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, 

SPRAW SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

 21.12.2016 r. –zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie  

na najbliższą sesję, podsumowanie realizacji zadań i wniosków Komisji oraz 

sprawozdanie za 2016 rok, opracowanie planu pracy Komisji na 2017 rok. 

Ponadto Przewodniczący Komisji ds. Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego Pan Krzysztof Mościcki odczytał roczne sprawozdanie z prac Komisji w 2016 roku. 

Radny Pan Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

 15.12.2016 r. – kontrola zadłużenia Gminy i prawidłowość spłat zadłużenia, omówienie 

funduszy sołeckich za 2015 rok, opracowanie planu pracy Komisji na 2017 rok. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński na wstępie swojej 

wypowiedzi w imieniu dzieci należących do Stowarzyszenia „KUBUŚ” i ich rodziców, a także 

Ochotniczej Straży Pożarnej podziękował Radzie Miejskiej w Halinowie za nieustannie 

okazywane wsparcie. Następnie poinformował, że do Rady wpłynęły następujące pisma:  

 informacja Sołtysa Okuniewa Pana Krzysztofa Mościckiego dotycząca przeprowadzenia 

akcji „Sprzątanie Świata Polska 2016”; 

 informacja Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi Sejmu RP VIII kadencji 

Pana Jarosława Sachajko na temat posiedzeń komisji; 

 odpis wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w sprawie ze skargi Wojewody 

Mazowieckiego na Uchwałę Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Halinów – część A i C; 

 pismo Pana Stefana Miłosza dotyczące podjęcia inicjatywy mającej na celu upamiętnienie 

mieszkańców Gminy Halinów poległych w II światowej; 

 pismo Zakładu Komunalnego w Halinowie w sprawie zmian w Regulaminie dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków; 

 wniosek Gminnej Spółdzielni Samopomoc Chłopska dotyczący wykupu prawa własności 

nieruchomości; 

 pismo Sołtysa Okuniewa Pana Krzysztofa Mościckiego w sprawie wykupu terenu parku 

przy ruinach pałacu Łubieńskich; 

 pisma Sołtysa Okuniewa Pana Krzysztofa Mościckiego dotyczące dodatkowych 

wniosków do Programu Rewitalizacji Gminy Halinów; 

 wniosek Sołtysa Okuniewa Pana Krzysztofa Mościckiego o udzielenie wsparcia 

potrzebującym mieszkańcom Okuniewa przez MOPS; 

 wezwanie Radnego Pana Andrzeja Piekucińskiego do usunięcia naruszenia prawa 

Uchwałą Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego  

i obszaru rewitalizacji w gminie Halinów; 

 życzenia świąteczne; 

 pismo Wojewody Mazowieckiego dotyczące złożenia wyjaśnień w kwestii podjętej 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Brzeziny; 

 oświadczenie Rodziców uczniów klas pierwszych Gimnazjum w Halinowie dotyczące 

dodatkowych zajęć kierunkowych, doraźnych zastępstw, wprowadzonych oszczędności 

oraz jawności komunikacji z Radą Rodziców. 
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8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki na wstępie 

poinformował, że ostatnia sesja Rady Powiatu Mińskiego odbyła się 20.12.2016 r. W podjętej 

przez Radę Powiatu uchwale budżetowej ujęta została modernizacja ulicy 3 Maja w Halinowie, 

oraz sprawa reorganizacji parkingu przy szkole w Halinowie. Zarząd Dróg Powiatowych  

w Mińsku Mazowieckim przygotował propozycję rozwiązania problemu komunikacyjnego 

występującego na skrzyżowaniu ulicy Okuniewskiej oraz 3 Maja w Halinowie. W celu 

zrealizowania zamierzeń konieczna jest pomoc, którą zadeklarowała Gmina Halinów. Następnie 

mówca wspomniał o rządowym dofinansowaniu modernizacji Szpitala Powiatowego w Mińsku 

Mazowieckim w kwocie prawie 5 000 000,00 zł. Wyremontowana część budynku szpitala została 

oddana do użytkowania. Ponadto radny Rady Powiatu Mińskiego podziękował za tegoroczną 

owocną współpracę oraz złożył wszystkim najlepsze życzenia noworoczne. Na zakończenie 

mówca wspomniał o budowie chodnika w Kazimierowie oraz dalszych planach inwestycyjnych. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował, że ostatnia w roku sesja Rady Powiatu 

Mińskiego, która odbyła się w ubiegłym tygodniu poświęcona była podjęciu uchwały 

budżetowej. Po zakończeniu obrad radni złożyli sobie życzenia świąteczne oraz podzielili się 

opłatkiem. Ponadto podczas sesji przyjęto plan pracy Rady Powiatu, plany pracy komisji stałych, 

a także plan Komisji Rewizyjnej na 2017 rok. Najbliższa sesja Rady Powiatu zaplanowana jest  

w lutym. Zakres sesji obejmował będzie informacje Komendanta Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej, Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie oraz sprawozdanie Zarządu Powiatu 

dotyczące umarzania terminów i rozkładania na raty należności pieniężnych. Następnie Sekretarz 

Halinowa poinformował o wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu Mińskiego. 

Podczas posiedzenia omówione zostały główne założenia projektu uchwały budżetowej.  Mówca 

poinformował także o wyjazdowym posiedzeniu Komisji Budżetu, które ma się odbyć  

na początku lutego. Radni planują udać się do Szpitala Powiatowego oraz Przychodni Zdrowia  

w Mińsku Mazowieckim. Na zakończenie Sekretarz Halinowa przyłączył się do życzeń 

noworocznych Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Mińskiego Pana Ireneusza Piaseckiego. 

Radny Pan Dawid Wojda w imieniu Rady Miejskiej w Halinowie złożył radnym powiatowym 

serdeczne życzenia oraz podziękował za inwestycje zaplanowane w budżecie Powiatu Mińskiego 

na 2017 rok na rzecz Gminy Halinów.  

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania 

Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi 

Wojewody Mazowieckiego – Druk Nr 249 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, czy skarga dotyczy 4 działek, które Zastępca 

Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz wymienił podczas omawiania projektu uchwały? 

Bowiem w przedmiotowym projekcie zawarto zapis wskazujący na przekazanie skargi na całą 

Uchwałę Rady Miejskiej w Halinowie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz wyjaśnił, że złożona skarga została 

wniesiona na Uchwałę Rady, natomiast treść skargi oraz przygotowana odpowiedź precyzują 

konkretne zarzuty.  

Radca Prawny Pan Piotr Zakrzewski w uzupełnieniu dodał, że Wojewoda zawarł w skardze, 

którą część Uchwały skarży. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Warszawie skargi Wojewody Mazowieckiego – Druk Nr 249 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Adam Rudnicki, Pani Krystyna Sęk, Pani Katarzyna Goździewska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę 

o godz. 1132. Obrady wznowiono o godz. 1158. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2028  

– Druk Nr 260 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2016 rok – Druk Nr 261 

Projekty uchwał od punktu nr 10 do nr 11 omówiła Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2016-2028 oraz uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2016 rok. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2016-2028 – Druk Nr 260 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Mirosław Szmurło, Pani Krystyna Sęk, 

Pani Katarzyna Goździewska. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2016 

rok – Druk Nr 261 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Mirosław Szmurło, Pani Krystyna Sęk, 

Pani Katarzyna Goździewska. 
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12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia wykazu 

i planu finansowego wydatków budżetu Gminy Halinów, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2016 – Druk Nr 262 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Papis zapytał, czy środki finansowe przeznaczone na realizowanie miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego nie powinny być ujęte również w przedmiotowej 

uchwale? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że fundusze przeznaczone 

na miejscowe plany zawarte są w projekcie uchwały budżetowej na 2017 rok. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków 

budżetu Gminy Halinów, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2016 – Druk Nr 262 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Mirosław Szmurło, Pani Krystyna Sęk, 

Pani Katarzyna Goździewska. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2017-2028 – Druk Nr 250 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2017 rok – Druk Nr 251 

Projekty uchwał od punktu nr 13 do nr 14 wraz z autopoprawkami omówiła Skarbnik Halinowa 

Pani Aneta Leleń. 

Radny Pan Dawid Wojda odczytał treść: 

 Uchwały Nr Wa.433.2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Warszawie z dnia 12 grudnia 2016 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym 

przez Burmistrza Gminy Halinów projekcie uchwały o Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na lata 2017-2028 wraz z uzasadnieniem, 

 Uchwały Nr Wa.434.2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Warszawie z dnia 12 grudnia 2016 roku w sprawie opinii o: przedłożonym przez 

Burmistrza Gminy Halinów projekcie uchwały budżetowej na 2017 rok oraz możliwości 

sfinansowania planowanego deficytu na 2017 rok wraz z uzasadnieniem. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński odczytał pozytywną opinię Komisji Budżetowej do projektu 

uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2017 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 
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Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w swojej wypowiedzi zauważył, że przedstawiony 

projekt budżetu Gminy Halinów jest rekordowy. W przygotowanym dokumencie zawartych jest 

wiele inwestycji, m. in. dokończenie budowy przedszkola w Okuniewie, budowa 

wielokilometrowej sieci kanalizacyjnej (m. in. na terenie Kazimierowa, Długiej Szlacheckiej  

i Mrowisk), budowa ścieżki rowerowej łączącej kilka Gmin w ramach Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych (ZIT), rozwój dróg lokalnych – budowa m. in. ulicy Konopnickiej  

w Halinowie oraz Okuniewie, powstanie boiska wielofunkcyjnego w Brzezinach, przebudowa 

boiska wielofunkcyjnego w Długiej Kościelnej, budowa nowych nakładek asfaltowych oraz 

oświetlenia ulicznego. Ponadto Burmistrz Halinowa odniósł się do inwestycji planowanych  

do zrealizowania w 2017 roku przez Powiat Miński. Mówca podziękował Zarządowi Powiatu, 

Radzie Powiatu, a w szczególności radnym Rady Powiatu Mińskiego z terenu gminy Halinów, 

którzy przyczynili się do ujęcia w budżecie Powiatu inwestycji na rzecz Gminy Halinów.  

Do przedmiotowych zadań należy głównie modernizacja ulicy 3 Maja w Halinowie, której koszt 

opiewa na kwotę ok. 1 500 000,00 zł oraz budowa chodnika od Cisia do Halinowa (inwestycja 

wspólna z Gminą Halinów). Prawdopodobnie w 2017 roku uda się również rozszerzyć 

planowaną budowę chodnika w Kazimierowie do ulicy Świętokrzyskiej. Następnie Burmistrz 

Halinowa dodał, że być może w przyszłym roku zostanie zamontowany monitoring w centrum 

Halinowa oraz w okolicach pętli autobusowej w Hipolitowie. Nadchodzący rok to także 

inwestycje w place zabaw, kolejny etap modernizacji Domu Kultury w Halinowie. Mówca 

podziękował za ogromne wsparcie Panu Michałowi Góras, który niegdyś był Dyrektorem 

Gminnego Centrum Informacji w Halinowie, obecnie zaś jest przedstawicielem Ministerstwa 

Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Rok 2017 przyniesie Gminie Halinów również korzyści 

wynikające z rozbudowy wodociągów, budowy kanalizacji, a także termomodernizacji gminnych 

budynków. Planowane dochody budżetu Gminy wynoszą ponad 60 000 000,00 zł. Są one 

wynikiem nie tylko rządowego Programu 500+, który generuje zarówno dochody, jak i wydatki 

Gminy, ale również wpływów z podatków oraz wzrostu liczby mieszkańców. Wydatki natomiast 

są zaplanowane w taki sposób, by nie zadłużać Gminy Halinów, nie doprowadzać do sytuacji 

niebezpiecznej oraz uniemożliwiającej pozyskanie środków zewnętrznych na realizację 

inwestycji. Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski podziękował Skarbnikowi Halinowa Pani 

Anecie Leleń, a także wszystkim pracownikom Urzędu, którzy przyczynili się do opracowania 

budżetu Gminy na 2017 rok. Następnie podziękował najbliższym współpracownikom – Zastępcy 

Burmistrza Halinowa Panu Adamowi Sekmistrzowi oraz Sekretarzowi Halinowa Panu Robertowi 

Grubkowi, a także Komisji Budżetowej wraz z jej przewodniczącym Panem Andrzejem 

Piekucińskim, który stał na straży planów i zamierzeń Gminy zawartych w projekcie uchwały 

budżetowej. Na zakończenie mówca podziękował Przewodniczącemu Rady Miejskiej  

w Halinowie Panu Marcinowi Pietrusińskiemu. Zdaniem Burmistrza Halinowa przedstawiony 

projekt budżetu jest wyrazem dobrej współpracy pomiędzy organami Gminy Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński na wstępie zauważył, 

że kiedy w 2010 roku władzę objął obecny Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski, zdaniem 

niektórych osób Gmina Halinów przestanie się rozwijać, a przedstawione w kampanii wyborczej 

propozycje będą jedynie niespełnionymi obietnicami. Zdaniem Przewodniczącego Rady 

potwierdzeniem rozwoju oraz atrakcyjności Gminy Halinów jest liczba mieszkańców, która  

z roku na rok wzrasta. Jest to zasługa ciężkiej pracy Burmistrza Halinowa oraz pracowników 

Urzędu Miejskiego w Halinowie. Na zakończenie Przewodniczący Rady w imieniu radnych Rady 

Miejskiej w Halinowie oraz Sołtysów podziękował Burmistrzowi Halinowa za kolejny rok 

owocnej współpracy. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zapytał, czy w kwocie 320 000,00 zł przeznaczonej 

na realizację miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego ujęte są środki  

na wykonanie planu Hipolitowa? 
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Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że tak. Ponadto 

Gmina Halinów planuje w najbliższym czasie rozpocząć procedurę planistyczną dla 

poszczególnych części Hipolitowa.  

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zapytał, dla których części konkretnie? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski powiedział, że w obecnej chwili nie jest w stanie 

jednoznacznie odpowiedzieć na zadane pytanie.  

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zadał pytanie dotyczące przebudowy ulicy 

Hipolitowskiej w Hipolitowie. Zauważył, że kwota 100 000,00 zł może być niewystarczająca na 

pokrycie planowanej inwestycji. Mówca zapytał, jakie są plany w związku z modernizacją drogi? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poinformował, że wspomniana ulica jest  

w Gminie Halinów jedną z ważniejszych ulic. W związku z tym, Gmina planuje do końca 

kadencji ją zmodernizować. Aktualnie Gminie Halinów nie udało się pozyskać dofinansowania  

z Narodowego Programu Budowy Dróg. Wniosek o środki zewnętrzne zostanie ponownie 

złożony (być może razem z Powiatem Mińskim, ponieważ może to zaowocować uzyskaniem 

większej ilości punktów). Środki w wysokości 100 000,00 zł zostały zarezerwowane w budżecie 

Gminy, by wykonać część zadania, a następnie ubiegać się o dodatkowe fundusze w ramach 

kontynuacji realizacji inwestycji. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zapytał, jakie działania zaplanowane są do 

wykonania w ramach przebudowy drogi w kwocie 100 000,00 zł w 2017 roku? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że w pierwszej kolejności 

należy przerobić projekt, tak by spełniał wymagania Urzędu Wojewódzkiego (w celu ubiegania 

się o pozyskanie dofinansowania). Ponadto konieczne jest złożenie wniosku o pozwolenie na 

budowę oraz odstępstwo (nie wszędzie zmieści się chodnik o szerokości 2 metrów). Wstępnie 

Gmina Halinów planuje zbudować część chodnika. Jeżeli nie uda się uzyskać dodatkowych 

środków, w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Halinów na 2018 rok zaplanowana jest 

kwota 1 000 000,00 zł na realizację zadania. W związku z tym, udałoby się wykonać 

przynajmniej część planowanej inwestycji. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zapytał, na czym będzie polegała przebudowa boiska 

wielofunkcyjnego w Długiej Kościelnej? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował,  

że w związku z modernizacją powstanie boisko typu orlik. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2017-2028 – Druk Nr 250 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Mirosław Szmurło, Pani Krystyna Sęk, 

Pani Katarzyna Goździewska. 
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Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2017 rok – Druk Nr 251 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Mirosław Szmurło, Pani Krystyna Sęk, 

Pani Katarzyna Goździewska. 

Podczas obrad sesji Rady Miejskiej w Halinowie na salę przybyły dzieci z Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Halinowie wraz z nauczycielkami. Uczniowie zaśpiewali kolędy i przedstawili 

krótką inscenizację. Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski podziękował za odwiedziny oraz 

charytatywną zbiórkę na rzecz ubogich dzieci z Tajlandii. Następnie obecni podczas sesji radni  

i sołtysi obdarowali dzieci datkami do dzbana. Opiekunki podopiecznych zaprosiły wszystkich  

do udziału w organizowanym Orszaku Trzech Króli. Na zakończenie uczestnicy sesji 

entuzjastycznie włączyli się do wspólnego odśpiewania kolędy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę 

o godz. 1322. Obrady wznowiono o godz. 1334. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę  

nr XXVII.231.2016 z dnia 29 listopada 2016r. w sprawie zmiany uchwały 

z dnia 12 listopada 2015r. Nr XIII.112.2016 w sprawie określenia wzorów 

formularzy informacji i deklaracji podatkowych – Druk Nr 263 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXVII.231.2016 z dnia 29 listopada 

2016r. w sprawie zmiany uchwały z dnia 12 listopada 2015r. Nr XIII.112.2016 w sprawie 

określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych – Druk Nr 263 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Jan Papis, Pan Krzysztof Mościcki, Pan 

Mirosław Szmurło, Pani Krystyna Sęk, Pani Katarzyna Goździewska. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 r. – Druk  

Nr 252   

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 
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Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury  

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

na 2017 r. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 r.  

– Druk Nr 252   

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Mirosław Szmurło, Pani Krystyna Sęk, 

Pani Katarzyna Goździewska. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę  

nr XLII.380.2013 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 20 grudnia 2013r.  

w sprawie określenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki 

oraz ustalenia wysokości opłat za świadczenia przekraczające wymiar 

zajęć objętych bezpłatnym nauczaniem, wychowaniem i opieką  

w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

oraz innych formach wychowania przedszkolnego, prowadzonego przez 

Gminę Halinów – Druk Nr 253 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna 

Targońska. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury  

i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XLII.380.2013 Rady Miejskiej  

w Halinowie z dnia 20 grudnia 2013r. w sprawie określenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz ustalenia wysokości opłat za świadczenia przekraczające wymiar zajęć 

objętych bezpłatnym nauczaniem, wychowaniem i opieką w przedszkolach, oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych formach wychowania przedszkolnego, 

prowadzonego przez Gminę Halinów – Druk Nr 253  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Mirosław Szmurło, Pani Krystyna Sęk. 
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18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2016 r. za 

kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Halinów – Druk Nr 254 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna 

Targońska. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury  

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

w 2016 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Gminę Halinów.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Dawid Wojda zadał pytanie dotyczące 1,0% środków w budżecie Gminy 

przeznaczonych na dofinansowanie podnoszenia przez nauczycieli ich kwalifikacji zawodowych. 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna Targońska 

odpowiedziała, że jest to kwota ok. 100 000,00 zł. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2016 r.  

za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę 

Halinów – Druk Nr 254 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Mirosław Szmurło, Pani Krystyna Sęk. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian  

w regulaminie dostarczania wody i odprowadzania ścieków – Druk  

Nr 255 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Stankiewicz zapytał o sytuację w Stacji Uzdatniania Wody w Okuniewie, która 

w ostatnich dniach spowodowała tymczasowe braki dostępu do wody w Michałowie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że jedyne braki dostępu 

do wody spowodowane były przełączeniami na sieci. Gmina nie otrzymała zgłoszeń o innych 

problemach. Ponadto wyjaśnił, że zdarzają się również inne awarie na sieci. Następnie Zastępca 

Burmistrza Halinowa dodał, że Gmina Halinów planuje, by do Budzisk, Zagórza, Michałowa nie 

docierała jedynie woda z SUW w Okuniewie, ale także z SUW w Mrowiskach. Mówca poprosił, 

by wszelkie nieprawidłowości zgłaszać na bieżąco do Urzędu Miejskiego w Halinowie  

lub Zakładu Komunalnego w Halinowie. Dodatkowo Zastępca Burmistrza Halinowa 
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wytłumaczył, że informacje o planowanych wyłączeniach w dostawie wody są publikowane  

na stronie internetowej Zakładu Komunalnego oraz Gminy. Na zakończenie swojej wypowiedzi 

mówca dodał, że obecnie przebudowywany jest wodociąg na drodze wojewódzkiej nr 637. Być 

może modernizacja wodociągu była przyczyną braku wody.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian w regulaminie dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków – Druk Nr 255 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Mirosław Szmurło, Pani Krystyna Sęk. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

„Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych 

i Urządzeń Kanalizacyjnych dla miasta i gminy Halinów w latach  

2013-2020” – Druk Nr 256 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Papis zadał pytanie dotyczące ewentualnej budowy fontanny na skwerze przed 

budynkiem Urzędu Miejskiego w Halinowie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

teoretycznie na skwerze można wybudować wszystko, nie mniej jednak na wiele pomysłów 

brakuje miejsca. Mówca wyraził nadzieję, iż Gminna Spółdzielnia również zagospodaruje swój 

teren, który w połączeniu z halinowskim skwerem stworzy spójny, dobrze urządzony plac. 

Ponadto Zastępca Burmistrza Halinowa nie wyklucza powstania w przyszłości fontanny  

w przedmiotowym miejscu. 

Radna Pani Anna Ludwiniak na wstępie powiedziała, że kurtyny wodne instalowane w upalne 

dni na skwerku w Halinowie są świetnym pomysłem. Następnie radna zasugerowała,  

by w przyszłości wybudować fontannę na terenie Domu Kultury w Halinowie.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że teren wokół Domu 

Kultury w Halinowie jest doskonałym miejscem na tego typu atrakcje. Ponadto we wskazanym 

miejscu można również odtworzyć staw, zagospodarować działkę poprzez nasadzenie drzew, 

krzewów, stworzenie ciągów komunikacyjnych oraz zamontowanie ławek. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zadał pytanie dotyczące budowy kanalizacji na ulicy 3 Maja  

w Halinowie. Mówca zapytał, jak długi odcinek kanalizacji zostanie wykonany do miejscowości 

Krzewina? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował,  

że kanalizacja zostanie wykonana mniej więcej do pierwszego budynku w Krzewinie. 

Teoretycznie posesja jako jedna z pierwszych w Krzewinie może zostać podłączona do 

kanalizacji. Ponadto mówca dodał, że w ramach tej inwestycji mieszkańcy Krzewiny będą mogli 

podpiąć się do kanalizacji poprzez podjęcie inicjatywy lokalnej (podobnie jak w Okuniewie). 
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Radny Pan Dawid Wojda zapytał, w granicach których ulic planowana jest modernizacja ulicy 

3 Maja w Halinowie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że jeżeli wystarczy 

środków, przebudowa drogi zostanie wykonana (z wyłączeniem mostu) od ulicy Okuniewskiej do 

ulicy Granicznej. Ponadto Zastępca Burmistrza Halinowa uzupełnił swoją odpowiedź na pytanie 

radnego Pana Jana Stankiewicza dotyczące awarii w dostawie wody do Michałowa. Mówca 

wyjaśnił, że obecnie na sieci wodociągowej trwają prace konserwacyjne, aktualnie wymieniane 

są wodomierze, które spowodowały brak dostępu do bieżącej wody. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany „Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych dla miasta i gminy Halinów w latach 

2013-2020” – Druk Nr 256 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Mirosław Szmurło, Pani Krystyna Sęk. 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Królewskie 

Brzeziny – część B, gmina Halinów – Druk Nr 257 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Radny Pan Dawid Wojda poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Królewskie Brzeziny – część 

B, gmina Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński w swojej wypowiedzi odniósł się do punktu 6 załącznika  

nr 3 projektu uchwały. Zdaniem mówcy zapis odnoszący się do inwestycji, których okres 

realizacji przekracza jeden rok budżetowy powinien obejmować również odniesienie  

do wieloletniej prognozy finansowej Gminy Halinów. Następnie mówca przedstawił argumenty 

przemawiające za dokonaniem zmiany zapisu. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz wniósł autopoprawkę do projektu 

uchwały – punkt 6 załącznika nr 3 otrzymuje brzmienie: ,,Wydatki majątkowe gminy, wydatki 

inwestycyjne finansowane z budżetu gminy oraz inwestycje, których okres realizacji przekracza 

jeden rok budżetowy będą uchwalane w uchwale budżetowej oraz w wieloletniej prognozie 

finansowej przez Radę Miejską w Halinowie." 

Radny Pan Jan Papis w odniesieniu do załącznika graficznego projektu uchwały zapytał, jak to 

możliwe, że uchwalany plan jest tak dobrze sporządzony oraz, że wszystkie działki mają drogi 

dojazdowe? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że wynika to z parcelacji 

przedwojennej. Ponadto mówca wyjaśnił, że w innych miejscowościach, np. w Sulejówku 

również występuje taki podział terenu. Dodatkowo Zastępca Burmistrza Halinowa powiedział,  
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że Gmina Halinów chciałaby połączyć drogi KDD z drogami KDW po drugiej stronie lasu. Stan 

prawny nie pozwala jednak na zmianę przeznaczenia gruntów leśnych na nieleśne.  

Radny Pan Andrzej Piekuciński w ramach wstępu do kolejnego projektu uchwały zauważył,  

że w Krzewinie, w przeciwieństwie do Królewskich Brzezin nie ma ani jednej drogi KDD. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że nie 

wszystkie drogi w Królewskich Brzezinach należą do kategorii D. Ponadto dodał, że obecnie nie 

powstają nowe ciągi komunikacyjne, są to istniejące drogi o określonej klasyfikacji.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z załącznikami oraz autopoprawką w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Królewskie Brzeziny – część 

B, gmina Halinów – Druk Nr 257 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Mirosław Szmurło, Pani Krystyna Sęk. 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Krzewina, gmina 

Halinów – Druk Nr 258   

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam 

Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zadał pytanie dotyczące zapisu projektu uchwały odnoszącego 

się do lokalizacji budynków w sąsiedztwie lasów w oparciu o przepisy odrębne. Radny zapytał, 

czy zasadnym jest zachowanie zapisu w przedstawionej formie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że w obecnej chwili 

Gmina Halinów nie chce wprowadzać zmian we wskazanym zapisie projektu uchwały. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński poprosił o wyjaśnienie zapisu: „zakaz realizacji więcej niż 

jednego budynku mieszkalnego na działce budowlanej”. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że zapis 

wynika ze wszystkich dotychczasowych planów zagospodarowania przestrzennego na terenie 

gminy Halinów.  

Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał również o zakaz dotyczący budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków na działkach o powierzchni poniżej 1000 m2. Radny zapytał, jak 

przedmiotowy zapis odnosi się do istniejącej infrastruktury oraz planu, który zakłada tworzenie 

działek o powierzchni 800 m2. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował, że zapis wynika z ustaleń 

dokonanych podczas posiedzeń Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji. Ponadto część Krzewiny objęta jest aglomeracją, na której w ogóle nie 

można budować przydomowych oczyszczalni. Kwestia budowy obiektu uzależniona jest zatem 

nie tylko od zapisów miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, ale również  
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od obszaru aglomeracji. Wpływ na budowę przydomowej oczyszczalni mają także warunki 

techniczne. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Radni Rady Miejskiej w Halinowie rozpatrzyli uwagi wniesione w trzech procedurach 

wyłożenia do publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Krzewina. Odbyło się głosowanie każdej kolejnej uwagi. Radni 

głosowali za podtrzymaniem rozstrzygnięć Burmistrza Halinowa nie uwzględniając wnoszonych 

uwag.  

Głosowanie projektu uchwały wraz z załącznikami oraz autopoprawką w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Krzewina, gmina Halinów 

 – Druk Nr 258   

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Mirosław Szmurło, Pani Krystyna Sęk. 

23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Długa Szlachecka, gmina 

Halinów – Druk Nr 264 

24. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Długa Kościelna, gmina 

Halinów – Druk Nr 265 

25. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Józefin, gmina Halinów  

– Druk Nr 266 

Projekty uchwał od punktu nr 23 do nr 25 omówili: Burmistrz Halinowa Pan Adam 

Ciszkowski oraz Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Dawid Wojda w swojej wypowiedzi odniósł się do nowo tworzonego prawa przez 

ustawodawców. Następnie mówca wspomniał m. in. o: ograniczeniach praw własności; 

utworzonych, chronionych obszarach leśnych;  zakazie pobytu ludzi pod liniami wysokiego 

napięcia. 

Radny Pan Adam Rudnicki w nawiązaniu do wypowiedzi przedmówcy zauważył, że 

problemem nie są linie, lecz strefy wysokiego napięcia, które nieustannie się powiększają. 

Następnie radny zapytał, czy mieszkańcy będą mogli składać uwagi do opracowanych planów 

zagospodarowania przestrzennego wskazanych w projektach uchwał miejscowości? 
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Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że opracowane plany 

zostaną wyłożone do publicznego wzglądu i mieszkańcy będą mogli wnosić swoje uwagi.  

W uzupełnieniu mówca wyjaśnił, że składanie uwag nie dotyczy miejscowości Długa Kościelna, 

ponieważ przedmiotowy plan zagospodarowania był już wyłożony. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na wstępie odniósł się do sporządzania oraz 

przyjmowania części miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. Następnie mówca 

zwrócił uwagę na zapisy planów dotyczące odległości budynków od lasów. Ponadto Burmistrz 

Halinowa nawiązał do kwestii ewentualnej zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zauważył, że 

podejmowanie uchwał dotyczących planów zagospodarowania poszczególnych części 

miejscowości jest formą ratowania praw właścicieli terenów. 

Radny Pan Dawid Wojda w swojej wypowiedzi odniósł się do interpretacji prawnych 

Wojewody Mazowieckiego dotyczących podejmowanych przez Radę Miejską w Halinowie 

uchwał. Zdaniem mówcy organ nadzorczy niezbyt często pozytywnie odnosi się do przyjętych 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Długa Szlachecka, gmina 

Halinów – Druk Nr 264 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Mirosław Szmurło, Pani Krystyna Sęk. 

Głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Długa Kościelna, gmina 

Halinów – Druk Nr 265 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Mirosław Szmurło, Pani Krystyna Sęk. 

Głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Józefin, gmina Halinów  

– Druk Nr 266 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Mirosław Szmurło, Pani Krystyna Sęk. 
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26. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchylenia 

Uchwały nr XXVII.230.2016 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia  

29 listopada 2016 r. w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego  

i obszaru rewitalizacji w gminie Halinów – Druk Nr 259 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr XXVII.230.2016 Rady Miejskiej 

w Halinowie z dnia 29 listopada 2016 r. w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego  

i obszaru rewitalizacji w gminie Halinów – Druk Nr 259 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Mirosław Szmurło, Pani Krystyna Sęk. 

27. Przyjęcie protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 27 października 2016 roku 

Nie było uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

27 października 2016 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Mirosław Szmurło, Pani Krystyna Sęk. 

28. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odczytał zaproszenie 

na spotkanie konsultacyjne w ramach opracowywania Programu Rewitalizacji Gminy Halinów 

 na lata 2016-2024, które odbędzie się 10 stycznia 2017 r. o godzinie 18:00 w auli Gimnazjum  

w Halinowie, przy ulicy Okuniewskiej 115. W spotkaniu weźmie udział autor Diagnozy służącej 

wyznaczeniu obszarów zdegradowanych, który omówi zagadnienia i odpowie na wszystkie 

pytania związane z opracowywanym dokumentem. Następnie Przewodniczący Rady złożył 

wszystkim obecnym serdeczne życzenia noworoczne oraz podziękował Burmistrzowi Halinowa 

Panu Adamowi Ciszkowskiemu oraz wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego w Halinowie 

za tegoroczną, owocną współpracę. 
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29. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 28 grudnia 2016 roku o godz. 1522 zamknął obrady XXVIII sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie. 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Klaudia Szulim 

 

 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

28 grudnia 2016 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

28 grudnia 2016 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 grudnia 

2016 roku. 

 

W publikowanym protokole wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych 

osobowych, działając w interesie osób fizycznych ze względu na ochronę prywatności tych osób. 

Podstawa prawna: art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej (Dz. U. z 2016 r. poz. 1764). Wyłączenia dokonał pracownik Biura Rady. 

 

                                                 
1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


